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Beste medebewoners van de Krekelmeent, 

U heeft geruime tijd niets van ons vernomen. Dat had de eenvoudige reden dat er 

eigenlijk niets concreets en definitiefs te melden was. Niettemin lijkt het ons -ook 

gezien de lange periode van stilte- goed u de stand van zaken te melden en u te 

laten weten dat de bewonerscommissie (na anderhalf jaar moeizaam overleg met 

de gemeente) nog steeds met de groenrenovatie van de Krekelmeent actief is.  

Te verwachten is dat er op korte termijn belangrijke ontwikkelingen zijn. 

Het laatste bericht dat u van ons ontving dateert van 23 april 2012. Daarin meldden wij dat we de 

wethouder lieten weten het overleg met de ambtelijke delegatie te staken. We boekten immers na ruim 

een half jaar overleg geen vooruitgang omdat op essentiële punten werd vastgehouden aan het 

oorspronkelijk ambtelijk plan. Wij vonden dat de uitgangspunten en wensen van bewoners te weinig 

werden gehonoreerd. 

Langdurig en taai proces. 

 Resultaat daarvan was dat er op 26 april 2012 met wethouder Van Osch rechtstreeks overleg is 

gevoerd. Samen met de wethouder concludeerden we onder meer: eerst in gezamenlijk overleg 

uitgangspunten formuleren, pas daarna –eveneens in gezamenlijk overleg- invulling van een plan. 

Deze aanpak leek ons van aanvang af al logisch en is door ons toen ook voorgesteld. Het was -ook 

voor de wethouder- helder dat het oorspronkelijk ambtelijk plan niet doorgezet kon worden.  

 We spraken af dat op korte termijn uitgangspunten in concept op papier zouden worden gezet 

gebaseerd op hetgeen tussen bewonerscommissie en wethouder was besproken. Het afgesproken  

vervolgoverleg -gepland voor mei 2012- ging niet door omdat het gemeentelijk concept met 

hernieuwde uitgangspunten pas – na vierenhalve maand – op 11 september door ons werd 

ontvangen. Pas op 14 november kon het vervolgoverleg met wethouder Van Osch worden 

gehouden. Bijna een half jaar na het geplande overleg.  

 In het overleg van november jl. is ons commentaar op de gemeentelijke notitie besproken. Over een 

aantal uitgangspunten waren we het eens, maar een aantal punten moest verder worden uitgezocht 

en verhelderd om verder te kunnen. Bovendien kwam de wethouder plots met een opvatting over 

zelfbeheer. Een geschilpunt dat wat ons betreft om nadere toelichting en discussie vroeg. 

 Om de belangrijkste kwesties definitief af te ronden zou een vervolgbespreking in januari 2013  

plaatsvinden. In de tussentijd zouden twee “schouwen” worden gehouden van bewonerscommissie:  

- één om tot overeenstemming te komen omtrent te vervangen bomen en  

- één om plannen en bewonerswensen met betrekking tot plantsoenen en beplanting af te stemmen.  

 En toen …. kwam de positie van wethouder Van Osch in de gemeenteraad op de helling te staan. 

Pas in januari 2013 trad een nieuwe wethouder aan en kon het proces weer worden opgepakt.  

Het betekende overigens niet dat wij in de tussentijd stilzaten. Er moest regelmatig op zaken 

worden gereageerd naar de gemeente en van onze kant hebben we steeds geprobeerd het proces 

zoveel mogelijk op gang te houden. 

Inhoudelijk 

Ne de diverse overleggen met wethouder Van Osch is de stand van zaken wat ons betreft nu inhoudelijk 

als volgt: 

 Het criterium “geen (nieuwe) bomen in de verharding” is als zodanig van tafel. 

 Uitgangspunt is niet meer dat alle bestaande beplanting in plantsoenen eerst zou moeten verdwijnen 

alvorens opnieuw te beplanten. 

 Als bomen moeten worden vervangen gebeurt dat in principe op dezelfde plaats, tenzij – ondanks 

beschermende maatregelen – redelijkerwijs schade aan kabels en leidingen kan worden verwacht. 



 Er wordt terughoudendheid betracht met het weghalen / vervangen van (goede) beplanting. Geen 

kaalslag. Goede heesters die niemand in de weg staan blijven behouden onder voorwaarde van 

redelijke beheersmogelijkheden / -kosten. 

 Het criterium voor het vervangen van bomen is niet meer een overlevingstermijn van minder dan 10 

jaar, maar van minder dan 5 jaar. Dat betekent dat aanzienlijk meer bomen blijven staan dan de 48 

die in het oorspronkelijke plan zouden worden gekapt. Van de eerdere gemeentelijke 

bomeninventarisatie krijgen wij een specificatie van de bomen die op basis van het 5-jaar-criterium 

volgens ambtelijk advies zouden moeten worden vervangen. Op basis van dat overzicht wordt een 

gezamenlijke schouw gehouden waarin geprobeerd wordt definitief overeenstemming te bereiken 

tussen bewoners(commissie) en gemeente. Daarbij wordt ervan uitgegaan dat te vervangen bomen 

op dezelfde plaats worden herplant (tenzij …). Daarin wordt ook meegenomen hoe 

conditieverbetering en extra onderhoud de levensvatbaarheid van bestaande bomen kan verbeteren. 

 Naar aanleiding van de discussie met de wethouder over zelfbeheervakken ontvingen wij een 

overzicht van voor en bij woningen gelegen kleinere plantvakken, die aan de betrokken bewoners in 

beheer kunnen worden gegeven. Daarvoor moeten wel goede en duidelijke condities gelden. De 

wijze van zelfbeheer en de condities daarvoor zullen in een volgend overleg met de wethouder aan 

de orde komen. 

 Afgesproken werd om een gezamenlijke (bewonerscommissie en ambtenaren) ronde langs de 

plantsoenen en plantvakken te houden. Dan wordt bezien waar bestaande struik- en heester-

beplanting verantwoord behouden kan blijven, waar bosplantsoen zou moeten verdwijnen, welke 

mogelijkheden van beplanting er zijn en wat gewenst wordt.  

 Er wordt een gezamenlijke schouw gehouden om te bezien waar extra onderhoud van bestrating 

nodig is, cq. waar bestrating, stoepranden en dergelijke vernieuwd moeten worden. 

 Er wordt eveneens in onderling overleg bekeken waar nog eventueel parkeerplaatsen zijn te creëren 

naast alle nu bestaande parkeerplaatsen die blijven behouden. 

Het streven is om eind mei rond de zijn met de planvorming en de werkzaamheden in dit najaar 2013 te 

verrichten. 

 

Reacties? 

Binnenkort hopen we definitief met de gemeente overeenstemming te bereiken over de uitgangspunten 

en over de verdere invulling van het plan groenrenovatie. Dan komt ook het moment dat wij graag ons 

werk en de resultaten aan u voorleggen en met u willen bespreken. Maar ook nu al vernemen wij graag 

uw reacties: ondersteunend, aanvullend of kritisch. Ook suggesties zijn welkom. U kunt met 

onderstaande commissieleden altijd contact opnemen of een schriftelijke reactie sturen naar Piet Kuijper, 

Krekelmeent 57 of per mail naar groen@krekelmeent.nl. Wij nemen dan graag contact met u op. Nadere 

informatie, notities, reacties en plattegrondjes vindt u op webpagina´s van groenrenovatie Krekelmeent: 

www.krekelmeent.nl. 

Nog een vraag aan u 

Een van de punten in het plan is in hoeverre plantsoenen die nu door bewoners worden beheerd voor 

hen behouden kunnen blijven. Het is daarnaast mogelijk dat ook andere bewoners zelf plantsoenen 

kunnen gaan beheren. Daartoe heeft de gemeente er een aantal aangewezen. Wij vinden dan wel dat dit 

onder werkbare condities moet gebeuren. Graag willen wij weten of er voor dat zelfbeheer belangstelling 

bestaat. Bent ú geïnteresseerd?  Denk er eens over. Wij komen daar later op terug. 

Met vriendelijke groet, 

Bewonerscommissie groenrenovatie Krekelmeent 

Edwin Brinkhuis KM 74 (6916796) Piet Pieters KM 7 (6931658) 
Herry Keetelaar KM 82 (6930956) Houkje Straver KM 30 (6919997) 
Joke Krijnen KM 95 (6912824) Frits Wolfswinkel KM 126 (6915752) 
Piet Kuijper KM 57 (6915494) Peter Wolzak KM 26 (6934597) 
Joost Nachbahr KM 64 (6930957)  

 

mailto:groen@krekelmeent.nl
http://www.krekelmeent.nl/

